
 
 

Protokoll Fotö Öråd 2024-03-06  
  
  
  
Närvarande  
Johan S, Ulrika K, Bert C, Elisabet A, Sonja J, Holger J, Melker L, Bosse J. 
 
Mötet öppnades av Johan 
Till sekreterare valdes Ulrika 
Som justeringsmän valdes Bert och Johan 
Agendan för mötet godkändes. 
 
Konstituerande möte:  
Val av funktionärer i Fotö Öråd för verksamhetsåret 2024 
Ordförande: Johan Sellgren 
Vice ordförande: Ulrika Karlsson 
Sekreterare: Jesper Pamp  
Kassör: Sonja Josefsson.  
 
Firmateckning: Sonja tecknar ensam för löpande ärenden. Övriga ärenden tecknas av två av Johan, 
Ulrika eller Sonja i förening.  

Kommittéer för verksamhetsåret 2024: 
Trafik: Bengt Engström (sammankallande), Bert Corneliusson, Anneli Wikberg 
Miljö: Ulrika Karlsson (sammankallande), Christian Gustavsson, Bengt Olofsson 
Fritid och turism: Bosse Johansson (sammankallande), Melker Lylander, Jesper Pamp 
Fester och sammankomster: Sonja Josefsson, Elisabeth Andersson 

Särskilda projekt: 
Föreningslokal 
Bosse och Johan har under dagen tillsammans med representanter för Fotö GIF haft möte 
med Leader Bohuslän för ev kunna söka EU bidrag. 
 
Nyinflyttade på Fotö  
Inga kända. 
 
Årsmötet 24 februari avlöpte bra och många tyckte föreläsaren och mötet var mycket 
trevligt. 
 
Medlemsregister i Excel är på gång, licensen klar. 
 
Rapport från kommittéerna  
Miljö: 
Undersöker vilket vårträd som blir bäst att plantera i Parken för att fira att Fotö 
Samhällsförening fyller 50 år. 
Planerar inför Vårfixardagen med plantering av lökar, staket till lekplats i Krögen mm. 
 
Trafik: 
Avvaktar besked från kommunen angående hastighet och GC-bana. 
Brister i vägunderhåll som alla kan skicka en blänkare till kommunen om. 



 
 

 
Fritid och turism: 
Föreningslokal möte med Leader Bohuslän för att ev kunna söka EU bidrag. 
 
Fester och sammankomster: 
Fixade ett lyckat årsmöte. 
Planerar för Vårfixardagen samt Skaldjursfesten i slutet av augusti. 
 
Info från öns föreningar: 
Hamnföreningen: Hamnen har beställt en Grillkåta till Ussholmen som ska kunna hyras ut. 
Belysningsstolpar på mittbryggan är monterade. 
  
FGIF: Årsmöte inom snar framtid ej spikat datum. 
 
Sion: ingen representant. 
 
Skolan: Fotö skola 70 år Jubileum i höst? Örådet önskar en representant för skolan.  
 
Övriga frågor:  
Inga anmälda 
 
Nästa möte 2024-04-29 
 
Mötet avslutas 
Ordförande tackade deltagarna 
 
Fotö 2024-03-06  
 
 
 
Vid pennan Ulrika Karlsson 
 
 
 
Justeras             Johan Sellgren         Bert Corneliusson 
 
 


